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Messresultate für das EU-Parlament

Unabhängigen Forscher gelang es im Rahmen eines Dokumentarfilms am 22. September 2011 an einem perfekten Tag voller Streifen einen Messflug durchzuführen. In einer Höhe von 8000 m.ü.M. konnte eine erste Luftprobe entnommen werden. Leider musste das Unternehmen 1000 Meter unter einer Wolkendecke abgebrochen werden, da die Flugsicherung das Team nicht 1000 Meter weiter steigen liess. 
Trotzdem war es eine kleine Sensation, dass in den nur 14 Liter Luft, die in den uns zur Verfügung stehenden fünf Minuten angesaugt wurden, 0.5mg/m3 Barium enthalten waren, währenddem der Blindwert nichts anzeigte. Auch Aluminium wurde gefunden. Der Chemiker meinte, dass bei einer Menge von 50 Litern weitaus höhere Werte zu erwarten sind. Vor allem Barium aber auch Aluminium kämen in dieser Höhe in der Natur nicht vor. 

Aus diesem Grund ist für den Frühling erneut ein Messflug geplant, um zu überprüfen, ob sich die Resultate bestätigen. Das Team hat nun eine Spezialbewilligung bis auf 12'000 m.ü.M.. 

Ziel der Messungen ist es, die wissenschaftlichen Institute dazu zu bringen, die Resultate zu überprüfen und die Vermutungen endlich seriös zu untersuchen. 
Results for the EU Parliament
On the 22nd of September 2011 in the context of a documentary independent scientist made it to take a sample of air in a perfect day full of trails. Unfortunately in an altitude of 8000 meters above sea level the team didn’t get the permission to go 1000 meters higher than needed to really fly into a trail. 

Nonetheless it was quite sensational that they detected 0.5mg/m3 of Barium in the tiny 14 liters of air sucked through the filter in the five minutes of time they had available before having to return from this altitude. The blind samples didn’t contain Barium and Aluminum. Aluminum was also not found, but more air has to be analyzed to see a clear difference to the blind samples, according to the Chemist. Mostly Barium and as well Aluminum do not exist in this altitude naturally. 

The Chemist said that there are good chances to confirm this result with a second flight. If it is possible to suck about 50 liters of air through the filter there are good chances to find Barium and also Aluminum in even bigger amounts. 
Therefore the team plans another flight for spring to prove the first results. They have now a special permission to go up to 12’000 meters above sea level. 

The intention of the investigation is to make the scientific institutions to prove the results and to finally start a serious investigation into this matter. 

